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Upptagande av lån 

Klicka här för att skriva underrubrik 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att föreslå kommunfullmäktige att få använda 20 mkr av 
elaktiepengarna till investering i nytt avloppsreningsverk samt 10 mkr för att förbättra 
likviditeten efter renovering av badhuset i Fränsta. 

Kommunstyrelsen beslutar att uppta 50 mkr i lån för nytt avloppsreningsverk.  

Ärendet i korthet 
Kommunen har kunnat göra renoveringen av badhuset i Fränsta 2020 utan att ta nya lån. 
Det har kunnat göras tack vare att kommunen fått mer statliga pengar än beräknat under 
året. Renoveringen har dock tärt på likviditeten.  

Kommunfullmäktige beslutade i februari att godkänna att Ånge Energi återbetalar det som 
kommunen lånade ut i samband med byggandet av ledningen till Alby. Lånet är en del av 
elaktiepengarna. 

Under 2021 planeras investeringen i nytt avloppsreningsverk att påbörjas och 65 mkr finns 
budgeterat. Ansökan om miljölån hos kommuninvest avses att göras. 

Kommunfullmäktige har 2014 beslutat att elaktiepengarna kan användas för att minska 
kommunens skulder, dess bolags lånekostnader eller göra en investering för att få bättre 
avkastning, i de fall kommunfullmäktige under kommande mandatperioder beslutar så. 

Kommunfullmäktige beslutade i samband med budget 2021, 2020-11-30, § 80 att ge 
kommunstyrelsen rätt att under 2021 nyupplåna, dvs. öka kommunens skulder under år 
2021 med totalt 60 miljoner kronor. 

 

Beslutet ska skickas till 
Klicka här för att fylla i vilka beslutet ska skickas till. 
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